
Co dalej z drogą Ciechnowiec - Ostrożany ?

Kontynuacja budowy drogi wojewódzkiej 690 Ciechanowiec – Ostrożany, plany budowy obwodnicy Ciechanowca, a także
podsumowanie inwestycji prowadzonych przez samorząd województwa na terenie gminy i powiatu w ciągu kilku
ostatnich lat – to jedne z tematów poruszanych podczas XXXVIII Rady Miejskiej Ciechanowca. W obradach wziął udział
Marszalek Województwa Podlaskiego Jerzy Leszczyński.



Marszałek wyjaśniał zebranym sytuację przerwanej modernizacji drogi wojewódzkiej nr
690 Ciechanowiec – Ostrożany. 
Przypomnijmy, że umowę z dotychczasowym wykonawcą rozwiązano, bo nie
wywiązywał się z zaplanowanych prac. Miały być one zakończone jesienią tego roku,
jednak  jak wykazała  inwentaryzacja przeprowadzona w czerwcu przez Podlaski
Zarząd Dróg Wojewódzkich wartościowo wykonano zaledwie 5% zaplanowanych prac. 
PZDW informował też, że ani sytuacja kadrowa, ani ilość sprzętu nie rokowały na
dokończenie prac w terminie.  
Jerzy Leszczyński podkreślał, że trwa procedura przetargowa na wyłonienie kolejnego
wykonawcy.
- Tym samym chcę zdementować pojawiające się pogłoski o zaniechaniu tej inwestycji.
Zakończenie prac opóźni się, ale droga Ciechanowiec - Ostrożany zostanie
zmodernizowana.

Marszałek  podkreślał, że cała sytuacja zaistniała nie z winy zarządu województwa czy
Podlaskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich jako inwestora.
- Wykonawca okazał się nierzetelny i przypomnę, że PZDW nie wybrało tego
wykonawcy w pierwszym przetargu,  jednak po odwołaniu się do Krajowej Izbie
Odwoławczej ta firma wygrała i ostatecznie PZDW musiało podpisać umowę.

Marszałek mówił też o planach budowy obwodnicy Ciechanowca. 
- Zgodnie z oczekiwaniami mieszkańców miasta ta droga będzie omijać Ciechanowiec,
choć moim zdaniem gdyby była bliżej jego granic byłaby bardziej „miastotwórcza”. 
Jerzy Leszczyński zaznaczył, że choć ze względu na bardzo duży wzrost kosztów
inwestycji budowlanych budowa obwodnicy może przesunąć się w czasie, to jest cały
czas brana pod uwagę w planach drogowych województwa.

Marszałek podsumował również prace inwestycyjne prowadzone przez samorząd
województwa od 2015 r na terenie gminy i powiatu.
- W Ciechanowcu dużo się działo na przestrzeni tego czasu. Samorząd województwa
przeprowadził na terenie powiatu i gminy sporo inwestycji To m.in. wyremontowana
droga w kierunku Brańska, ul. Czyżewska i Łomżyńska, a także remont drogi na
Nowodwory, most na Ralce – wymieniał Jerzy Leszczyński.
Marszałek przypomniał, że samorząd inwestuje też w ciechanowieckie Muzeum
Rolnictwa, które jest jednym z najważniejszych ośrodków tego typu w Polsce, a jego
zbiory muzealne imponują nie tylko w Polsce ale w całej Europie.
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https://twitter.com/wojpodlaskie
https://www.facebook.com/wojpodlaskie/
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